
Beste 
lezer, 

Ik ben 

B 
en ben 

woonachtig 

in 

gemeente 

Maashorst in Uden. Sinds er asielzoekers in het 

Van 
der Valk hotel 

zitten, 
is er een incident 

gebeurt waarbij 

er een 

jonge 

dame is verkracht 

door een van die asielzoekers. Nu wilt de 

gemeente nog 

meer asielzoekers 

kwijt 

vlak 

bij 

de 

UDI en 

Hockey 

velden. Je weet helemaal niet wat voor volk 

je 

binnen haalt. Plus de locatie is 

echt niet 

top 

met die fietstunnel 

erbij. 
Het 

is in de avond/nacht 

erg 

donker 

(en 

dus 

gevaarlijker ) 

daar. Hoe kun 

je 

het toch in 

je 

hoofd halen om zulke asielzoekers 

voorrang 

te 

geven op je eigen burgers? 

Er 

zijn genoeg 

Nederlanders die 

op 

zoek 

zijn 

naar 

woningen, 

bied hun die aan dan! 
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Groetjes 

me 
hotmail.com 
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